
Notulen van de Algemene Ledenvergadering  van de OV 

Woensdag 24 oktober, 08.45-10.00 uur 

 

Afgemeld: 

Martine van de Brand (voorzitter MR) 

Overige OV-leden 

 

1. Opening  

Anita opent de vergadering om 08.50 uur. 

 

2. Vaststellen aanwezige leden  

Anita van Ottele (voorzitter OV en bestuur OV) 

Vincent van Bokhoven (penningmeester bestuur OV) 

Leontine van Sonsbeek (lid bestuur OV en OV) 

Sandra Boerakker (lid OV) 

Daphne  van Wordragen (lid OV) 

Luc Pinckaers (secretaris OV en bestuur OV) 

Judith Frerichs (directeur De Evenaar) 

Vera Tonino (directeur De Evenaar) 

 

3. Notulen jaarvergadering schooljaar 2017-2018  

De notulen worden goedgekeurd. 

 

4. Jaarverslag voorzitter 2017-2018 

TOEVOEGING ANITA 

Vanaf komend schooljaar wordt iedere werkgroep geacht zijn ervaringen te evalueren en geeft de 

kartrekker een kort verslagje, na de activiteit, van de activiteit. Dit verslag wordt naar de voorzitter 

gemaild aan het eind van de activiteit. In september worden de stukjes door de voorzitter en de 

secretaris bij elkaar gevoegd en dit vormt samen het jaarverslag. Het jaarverslag loopt van an 1 okt. 

tot 1 okt.  

De statuten zijn gepasseerd bij de notaris conform de laatste vergadering (ALV).  

 



5. Jaarverslag penningmeester 2017-2018 

Vincent ligt het financiële jaarverslag toe. Hij let het kopje ‘reservering van het schoolkamp’ uit: dit is 

het spaartegoed (reserveringstegoed) van het geld dat de ouders sparen t.b.v. het schoolkamp (o.a. 

ook het boek dat de kinderen ontvangen). Vincent geeft t.a.v. het kopje ‘schulden’ aan: een aantal 

zaken moesten nog worden betaald. Dat waren de schulden die de vereniging nog had. Er is een 

positief resultaat t.a.v. de lasten: 502 euro. ‘Giften van OV aan school’ (zie financieel jaarverslag) 

betreffen de opbrengst van de kerstmarkt voor het opknappen van het schoolplein. 

Er worden vragen gesteld over de bestuurskosten. Dit agendapunt wordt geagendeerd op de 

komende OV-vergadering. We hadden verwacht 902 over te houden, maar dit is echter 502 euro 

geworden. Dit ligt m.n. aann de lasten van het openingsfeest. Carnaval, Sinterklaas en Kerst vielen 

iets duurder uit. 

 

6. Kasverklaring kascommissie 2017-2018 

Dennis van Hout heeft wederom de kascontrole gedaan. Hierop zijn geen bijzonderheden aan 

getroffen. Hij stelt voor om decharche te verlenen (iemand vrijwaren) aan het bestuur voor het 

financieel gevoerde beleid. Om transparant te zijn is de penningmeester van mening dat evt. een 

andere ouder de controle t.a.v. de financiën uitvoert. Een aantal jaren doet eenzelfde persoon dat. 

We zoeken iemand die dit voor ons wilt doen.  

 

7. Benoemen kascommissie 2018-2019 

Oproep: wie wil ons helpen t.a.v. het uitvoeren van de kascontrole t.a.v. het schooljaar 2018-2019? 

Iemand die ons kan helpen, mag zich aanmelden bij de OV. 

 

8. Vaststellen jaarrekening en decharche bestuur 2017-2018 

De jaarstukken zijn vastgesteld. 

 

9. Begroting en ouderbijdrage schooljaar 2018-2019  

De begroting wordt doorgenomen. Het kopje ‘lentefeest’ kan weg worden gehaald m.b.t. de lasten 

voor het schooljaar 2018-2019. De baten moeten worden gespecificeerd in de jaarrekening van 18-

19 met de ‘RABO clubkasactie’ en de actie ‘Sponsorclics’. Het kopje ‘Nader in te vullen door bestuur 

voor activiteit’ houdt tijdens dit schooljaar in: lasten voor de Daltondag. Post ‘OV giften aan school’ 

(a 650 euro) komt voort uit de opbrengsten van de kerstmarkt van 2017-2018. 

 

10. Rondvraag  

- 

Om 10.00 sluit de voorzitter de vergadering. 


